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    TALSU NOVADA DOME 
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DOMES SĒDES PROTOKOLS 
Talsos 

 

 

2019. gada 17. oktobrī        Nr.21 

 

Sēde sasaukta plkst.13.00 

Sēdi atklāj plkst.13.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

Sēdes vadītājs: Dainis Karols – Talsu novada domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja: Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas sekretāre  

 

Sēdē piedalās 17 deputāti:    

Andis Astrātovs (iziet plkst.13.11, atgriežas plkst.13.12, pēc sēdes pārtraukuma ienāk 

plkst.15.16, iziet plkst.16.15, atgriežas plkst.16.18) 

Edmunds Demiters (iziet plkst.16.07, atgriežas plkst.16.08, aiziet plkst.16.52) 

Daiga Feldmane (aiziet plkst.17.46) 

Inga Gluzda 

Ģirts Kalnbirze (sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.16, iziet plkst.18.36, atgriežas 

plkst.18.45) 

Tabita Kalniņa  

Dainis Karols  

Miervaldis Krotovs (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.16) 

Ilva Norenberga (iziet plkst.16.37, atgriežas plkst.16.40, iziet plkst.17.35, atgriežas 

plkst.17.35) 

Sandra Pētersone (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.16, iziet plkst.15.56, atgriežas 

plkst.16.04, iziet plkst.18.36, atgriežas plkst.18.45) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.13.45, atgriežas plkst.13.52, iziet plkst.14.19, atgriežas 

plkst.14.22, pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.16, iziet plkst.16.35, atgriežas 

plkst.16.37, iziet plkst.17.32, atgriežas plkst.17.34, iziet plkst.19.05, atgriežas 

plkst.19.07) 

Gundars Sebris (no plkst.13.02, iziet plkst.16.45, atgriežas plkst.16.50, iziet 

plkst.18.56, atgriežas plkst.18.56) 

Oļegs Solovjovs (aiziet plkst.19.24)  

Alfons Spēks (iziet plkst.18.54, atgriežas plkst.18.57)  



 

Normunds Tropiņš  

Gerda Zeberiņa (aiziet plkst.19.36) 

Edgars Zelderis (iziet plkst.16.40, atgriežas plkst.16.42, iziet plkst.18.33, atgriežas 

plkst.18.36) 

 

Sēdē piedalās 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Inguna Kaļinka – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Elvis Jansons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta daļas 

jurists 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Aija Tihovska – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas Finanšu 

un ekonomikas daļas vadītāja  

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas 

vadītāja 

Jolanta Didžus – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Aija Svarinska – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Nellija Dziedātāja – Talsu novada pašvaldības būvvaldes Arhitektūras daļas vadītāja 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāja 

Līva Dāvidsone – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāja 

Inga Romaško – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Jolanta Ivanova – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas Komunālo 

pakalpojumu daļas vadītāja 

Gita Strazdiņa – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas Komunālo 

pakalpojumu daļas mājokļu speciāliste 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas  

datortīkla administrators 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības Kancelejas lietvede-arhivāre 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas sekretāre 

 

Citi:    

Andris Grīnbergs – Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta, Lubes pagasta un Īves 

pagasta pārvalžu vadītājs  

Vineta Ozola – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece 

Kaspars Sakniņš – Talsu novada Sporta skolas direktors 

Andris Dzenis – Valdemārpils vidusskolas direktors 

Signeta Šveiduka – Laucienes pamatskolas direktore 

Rudīte Blāze – Sabiles pamatskolas direktore 

Zane Cīrule – Sabiles pirmsskolas izglītības iestādes “Vīnodziņa” vadītāja 

Agnese Kravcova –Talsu novada Bērnu un jauniešu centra lietvede 

Dace Pēda – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra metodiķe 



 

Igors Kude – SIA „Talsu ūdens” valdes loceklis 

Ivars Maķevics – Talsu novada dzīvokļu komisijas priekšsēdētājs 

Māra Cēbere – Talsu Tautas nama Kino daļas vadītāja 

 

 

Sēdes vadītājs D.Karols informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

70.1 punktu  domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta publiskā interneta 

vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

D.Karols iepazīstina ar darba kārtību un informē, ka 7.oktobra Sociālo un veselības 

jautājumu komitejā tika izskatīts lēmuma projekts “Par dienesta viesnīcas statusa noteikšanu 

dzīvoklim Lielajā ielā 25-4, Valdemārpilī, Talsu novadā” un virzīts tālāk uz domes sēdi. Taču 

14.oktobrī tika saņemts Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta pārvaldes iesniegums, kurā 

pārvalde atsauc savu iepriekšējo iesniegumu par dienesta viesnīcas statusa noteikšanu 

minētajam dzīvoklim, tāpēc šis lēmuma projekts nav iekļauts domes sēdes darba kārtībā. 

A.Astrātovs – iepriekšējā domes sēdē runājuši, ka šīs domes sēdes informatīvajā daļā 

varētu būt jautājums par piemiņas vietu pie muzeja. 

D.Karols paskaidro, ka minētais jautājums tiks skatīts Tautsaimniecības komitejā kā 

lēmuma projekts. 

Citu priekšlikumu attiecībā par darba kārtību nav. 

Plkst.13.02 ienāk G.Sebris. 

 

D.Karols aicina balsot par darba kārtību. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

 

Darba kārtība: 

Publiskā daļa 

1. Par Laucienes pamatskolas nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Sabiles pirmsskolas izglītības iestādes “Vīnodziņa” nolikuma apstiprināšanu. 

3. Par papildu finanšu līdzekļiem Talsu novada Sporta skolas 2019. gada budžetā. 

4. Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra īstenoto interešu izglītības pulciņu dalības 

maksu. 

5. Par līguma slēgšanu ar SIA “Izglītības un attīstības centrs Universum”. 

6. Par Talsu Tautas nama kino daļas maksas pakalpojumu cenu par kinoseansa 

apmeklējumu. 

7. Par Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas Tūrisma 

informācijas daļas maksas pakalpojumiem. 

8. Par saistošajiem noteikumiem “Par reklāmas, afišu un plakātu izvietošanu publiskās 

vietās un skatlogu noformēšanas kārtību Talsu novadā”. 

9. Par īpašuma tiesību atjaunošanu Blaumaņa ielā 72A, Sabilē, Talsu novadā. 

10. Par SIA “Talsu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu. 

11. Par neattiecināmo izmaksu segšanu projektam Nr.19-08-A00702-000024 “Grants ceļu 

pārbūve Talsu novadā, 6.kārta”. 



 

12. Par finansējuma piešķiršanu Īves pagasta pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

13. Par Virbu pagasta pārvaldes dzīvokļa īpašuma Madaru ielā 15-1, Virbos, Virbu pag., 

Talsu nov., telpu nomas maksu. 

14. Par Laucienes pagasta pārvaldes nedzīvojamās ēkas “Ambulance”, Lauciene, 

Laucienes pagasts, Talsu novads, telpu nomas maksu. 

15. Par projekta “Veselības aprūpes infrastruktūras uzlabošana Talsu novadā”, 

Nr.9.3.2.0/19/A/057 precizēta pieteikuma iesniegšanu. 

16. Par grozījumiem Talsu novada domes 29.12.2016. lēmumā Nr. 636 “Par telpu nomas 

maksu ģimenes ārstei E.Sporānei”. 

17. Par telpu nomas maksu izmaiņām ģimenes ārstam Pēterim Blesem. 

18. Par Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas  

energoefektivitātes pasākumu veikšanai. 

19. Par grozījumu Talsu novada domes 28.01.2016. lēmumā Nr.41 “Par vispārējās 

izglītības iestādēm, kuras iekļaujamas specifiskā atbalsta mērķa 8.1.2. “Uzlabot 

vispārējās izglītības iestāžu mācību vidi” projektā””. 

20. Par grozījumu Talsu novada domes 30.08.2018. lēmumā Nr.350 “Par mācību vides un 

infrastruktūras uzlabošanu vispārējās izglītības iestādēs”. 

21. Par dienesta viesnīcas statusu dzīvoklim Raiņa ielā 14-2, Valdemārpilī, Talsu novadā. 

22. Par Talsu novada vēlēšanu komisiju. 

23. Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Izcilības balva” 

piešķiršanu. 

24. Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Atzinības balva” 

piešķiršanu. 

25. Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Goda balva” piešķiršanu. 

26. Par grozījumiem Talsu novada domes 2019. gada 31. janvāra saistošajos noteikumos 

Nr.2 “Talsu novada pašvaldības 2019. gada pamata budžets”. 

27. Par grozījumiem Talsu novada domes 2019. gada 31. janvāra saistošajos noteikumos 

Nr.3 “Talsu novada pašvaldības 2019. gada speciālais budžets”. 

28. Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 4.oktobra pieprasījumu Nr.1. 

29. Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 4.oktobra pieprasījumu Nr.2. 

30. Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 7.oktobra pieprasījumu Nr.3. 

31. Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 7.oktobra pieprasījumu Nr.4. 

32. Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 8.oktobra pieprasījumu Nr.5. 

33. Par deputātu E.Zeldera, L.Pīlēģa, I.Norenbergas 2019.gada 8.oktobra pieprasījumu. 

Slēgtā daļa 

34. Par Talsu novada dzīvokļu komisijas 2019. gada 28.maija lēmumu Nr.8 “Par K.A. 

deklarētās dzīvesvietas ziņu anulēšanu”. 

Publiskā daļa 

1. Par projekta “Talsu pilsētas tirgus pārbūve” atzinumu. 

2. Par domes komiteju sēžu pārcelšanu novembrī. 

 

 

1. 

Par Laucienes pamatskolas nolikuma apstiprināšanu 

D.Karols, V.Ozola 

 

V.Ozola ziņo par lēmuma projektu. 

 



 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.590 “Par Laucienes pamatskolas nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

  

 

2. 

Par Sabiles pirmsskolas izglītības iestādes “Vīnodziņa” nolikuma apstiprināšanu 

D.Karols, V.Ozola 

 

V.Ozola ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.591 “Par Sabiles pirmsskolas izglītības iestādes “Vīnodziņa” nolikuma 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

3. 

Par papildu finanšu līdzekļiem Talsu novada Sporta skolas 2019. gada budžetā 

D.Karols, K.Sakniņš, D.Feldmane, M.Krotovs, I.Gluzda, S.Pētersone 

 

K.Sakniņš ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

I.Gluzda ierosina atsūtīt visiem deputātiem tikšanās reizē rādīto prezentāciju. 

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.592 “Par papildu finanšu līdzekļiem Talsu novada Sporta skolas 2019. 

gada budžetā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



 

4. 

Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra īstenoto interešu izglītības pulciņu 

dalības maksu 

D.Karols, A.Kravcova 

 

A.Kravcova ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.593 “Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra īstenoto interešu 

izglītības pulciņu dalības maksu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

5. 

Par līguma slēgšanu ar SIA “Izglītības un attīstības centrs Universum” 

D.Karols, V.Ozola, I.Gluzda 

 

V.Ozola ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.13.11 iziet A.Astrātovs, atgriežas plkst.13.12. 

Notiek diskusija.  

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.594 “Par līguma slēgšanu ar SIA “Izglītības un attīstības centrs 

Universum””. Lēmums pievienots protokolam. 

  

 

6. 

Par Talsu Tautas nama kino daļas maksas pakalpojumu cenu par kinoseansa 

apmeklējumu 

D.Karols, M.Cēbere, I.Gluzda, M.Krotovs, I.Norenberga, I.Lagzdiņa, A.Astrātovs, 

E.Zelderis, E.Demiters, G.Sebris, Ģ.Kalnbirze, N.Tropiņš, D.Feldmane  

 

M.Cēbere ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

A.Astrātovs norāda, ka būtībā šis lēmuma projekts pašam kinoteātrim kā iestādei īpaši 

neko finansiāli nedod, naudas paliks tik, cik bijis, tāpēc ierosina priekšlikumu – atstāt to cenu, 

kāda bija līdz šim, un lemt atsevišķi par katru vajadzību, kā tas bijis līdz šim. 



 

I.Gluzda rosina, ka par jautājumu ir jānobalso „pret”, nevis tas jāatliek. 

E.Zelderis ierosina priekšlikumu – atlikt šo jautājumu uz divām nedēļām, jo šobrīd nav 

skaidrs, pēc kādiem pamatojuma aprēķiniem šis konkrētais cipars ir noteikts, un nav skaidri 

noteikti principi, pēc kādiem turpmāk strādās situācijās, kad pašvaldība dotē, un kur šī nauda, 

ko ietaupīs, paliks. 

Ģ.Kalnbirze papildina E.Zeldera priekšlikumu, ierosinot, ka lēmuma atlikšanas laikam 

būtu jābūt lielākam – varētu lemt tad, kad zinātu budžeta rāmi. 

E.Demiters aicina precizēt, ja jautājumu atliek, ko deputāti sagaida no darbiniekiem. 

E.Zelderis precizē – interesē pamatojums tam, kā tika noteikts šis paaugstinājums; pēc 

kādiem principiem ir veikts aprēķins, ka tieši šī summa ir tā, par kuru ir jāpalielina; kas notiks 

ar tā saukto ietaupījumu – vai to kaut kur novirzīs, vai atstās pašplūsmā; pēc kādiem 

principiem vērtēs tālāk arī citas situācijas, piemēram, SIA „Talsu televīzija” vai pilsētas 

svētki, vai citas vietas, kur ir izklaides, par kurām maksā ar iedzīvotāju naudu, Talsu rallijs; 

kāds būs budžets – jautājumi attiecībā par iekārtām utt. 

Plkst.13.45 iziet L.Pīlēģis. 

D.Karols pauž saprasto, ka saņemti A.Astrātova un E.Zeldera  priekšlikumi.  

E.Zelderis precizē savu priekšlikumu – atlikt [jautājumu] nevis uz divām nedēļām, bet 

uz laiku, kad ir budžeta aplēses. 

A.Astrātovs precizē savu priekšlikumu – skatīt [jautājumu] pēc 1.decembra, kontekstā 

ar budžeta informāciju. 

D.Karols norāda, ka I.Gluzdas priekšlikums ir neatbalstīt. 

E.Zelderis atsauc savu priekšlikumu, jo tas ir identisks A.Astrātova priekšlikumam. 

Plkst.13.52 atgriežas L.Pīlēģis. 

 

D.Karols ierosina balsot par A.Astrātova priekšlikumu – lēmuma projektu skatīt 

decembra pirmajā Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

 

Ar 11 balsīm par (N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, A.Astrātovs, 

Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 3 pret (D.Karols, G.Sebris, 

D.Feldmane), 3 atturas (S.Pētersone, G.Zeberiņa, E.Demiters), 

 

DOME NOLEMJ 

Lēmuma projektu “Par Talsu Tautas nama kino daļas maksas pakalpojumu cenu par 

kinoseansa apmeklējumu” skatīt decembra pirmajā Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

 

 

7. 

Par Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas Tūrisma 

informācijas daļas maksas pakalpojumiem 

D.Karols, L.Dāvidsone 

 

L.Dāvidsone ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 



 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.595 “Par Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

Tūrisma informācijas daļas maksas pakalpojumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8. 

Par saistošajiem noteikumiem “Par reklāmas, afišu un plakātu izvietošanu 

publiskās vietās un skatlogu noformēšanas kārtību Talsu novadā” 

D.Karols, N.Dziedātāja, E.Zelderis, E.Jansons, I.Gluzda 

 

N.Dziedātāja ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

E.Zelderis aicina izskatīt E.Jansona atbildību. 

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.596 “Par saistošajiem noteikumiem “Par reklāmas, afišu un plakātu 

izvietošanu publiskās vietās un skatlogu noformēšanas kārtību Talsu novadā””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

  

 

9. 

Par īpašuma tiesību atjaunošanu Blaumaņa ielā 72A, Sabilē, Talsu novadā 

D.Karols, I.Romaško, A.Astrātovs 

 

I.Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.597 “Par īpašuma tiesību atjaunošanu Blaumaņa ielā 72A, Sabilē, Talsu 

novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

  

 

 

 

 



 

10. 

Par SIA “Talsu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu 

D.Karols, I.Kude 

 

I.Kude ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.598 “Par SIA “Talsu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

  

 

11. 

Par neattiecināmo izmaksu segšanu projektam Nr.19-08-A00702-000024 “Grants 

ceļu pārbūve Talsu novadā, 6.kārta” 

D.Karols, I.Lagzdiņa, I.Gluzda  

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.599 “Par neattiecināmo izmaksu segšanu projektam Nr.19-08-A00702-

000024 “Grants ceļu pārbūve Talsu novadā, 6.kārta””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12. 

Par finansējuma piešķiršanu Īves pagasta pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem 

D.Karols, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.600 “Par finansējuma piešķiršanu Īves pagasta pārvaldei no nekustamās 

mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

13. 

Par Virbu pagasta pārvaldes dzīvokļa īpašuma Madaru ielā 15-1, Virbos, Virbu 

pag., Talsu nov., telpu nomas maksu 

D.Karols, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.601 “Par Virbu pagasta pārvaldes dzīvokļa īpašuma Madaru ielā 15-1, 

Virbos, Virbu pag., Talsu nov., telpu nomas maksu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

14. 

Par Laucienes pagasta pārvaldes nedzīvojamās ēkas “Ambulance”, Lauciene, 

Laucienes pagasts, Talsu novads, telpu nomas maksu 

D.Karols, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.602 “Par Laucienes pagasta pārvaldes nedzīvojamās ēkas “Ambulance”, 

Lauciene, Laucienes pagasts, Talsu novads, telpu nomas maksu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

15. 

Par projekta “Veselības aprūpes infrastruktūras uzlabošana Talsu novadā”, 

Nr.9.3.2.0/19/A/057 precizēta pieteikuma iesniegšanu 

D.Karols, A.Svarinska 

 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 



 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.603 “Par projekta “Veselības aprūpes infrastruktūras uzlabošana Talsu 

novadā”, Nr.9.3.2.0/19/A/057 precizēta pieteikuma iesniegšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

16. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 29.12.2016. lēmumā Nr. 636 “Par telpu 

nomas maksu ģimenes ārstei E.Sporānei” 

D.Karols, A.Svarinska 

 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.604 “Par grozījumiem Talsu novada domes 29.12.2016. lēmumā Nr. 636 

“Par telpu nomas maksu ģimenes ārstei E.Sporānei””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

17. 

Par telpu nomas maksu izmaiņām ģimenes ārstam Pēterim Blesem 

D.Karols, A.Svarinska, M.Krotovs, I.Lagzdiņa, I.Gluzda, E.Zelderis 

 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

M.Krotovs jautā, kāpēc Lībagu pagastā ir dārgāka maksa nekā Laucienē un Virbos. 

I.Lagzdiņa – var sagatavot atbildi. 

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.605 “Par telpu nomas maksu izmaiņām ģimenes ārstam Pēterim 

Blesem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



 

 

18. 

Par Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas 

energoefektivitātes pasākumu veikšanai 

D.Karols, A.Svarinska 

 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.606 “Par Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu daudzdzīvokļu 

dzīvojamās mājas energoefektivitātes pasākumu veikšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

19. 

Par grozījumu Talsu novada domes 28.01.2016. lēmumā Nr.41 “Par vispārējās 

izglītības iestādēm, kuras iekļaujamas specifiskā atbalsta mērķa 8.1.2. “Uzlabot 

vispārējās izglītības iestāžu mācību vidi" projektā”” 

D.Karols, A.Svarinska, I.Norenberga, N.Tropiņš, L.Pīlēģis, E.Demiters, I.Gluzda, 

A.Spēks, A.Astrātovs, D.Feldmane, R.Blāze, O.Solovjovs, E.Zelderis, G.Sebris, 

M.Krotovs, I.Kaļinka, S.Pētersone 

 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

L.Pīlēģis ierosina priekšlikumu – ja var, tad naudu novirzīt Talsu pamatskolai.  

A.Astrātovs ierosina priekšlikumu – nākamajā jautājumā [darba kārtības 20.jautājumā] 

atstāt Sabiles pamatskolu un nākamo lēmumu nepieņemt. 

I.Norenberga ierosina priekšlikumu – lai finansējums, kas būtībā paliek pāri, 

neīstenojot šo projektu Sabiles pamatskolā, tiek proporcionāli sadalīts uz trim skolām – Talsu 

Valsts ģimnāziju, Talsu 2.vidusskolu un Talsu pamatskolu, ņemot vērā skolēnu skaitu. 

I.Gluzda rosina – nevar šodien pieņemt lēmumu, jautājums jāvirza atpakaļ uz 

komitejām, pirmkārt, uz Izglītības, kultūras un sporta komiteju. 

E.Demiters ierosina priekšlikumu – atbalstīt I.Norenbergas un L.Pīlēģa priekšlikumu 

un izmainīt lēmuma projekta tekstu, sadalot finansējumu proporcionāli visām trijām skolām, 

ņemot vērā skolēnu skaitu. 

A.Astrātovs vērš uzmanību, ka finansējumu nevar proporcionāli sadalīt, ka ir jāņem 

vērā skolēnu skaita pieaugums. 

M.Krotovs jautā, vai jautājumu var atlikt. 

I.Kaļinka apstiprina, ka jautājumu var atlikt. 

A.Astrātovs ierosina priekšlikumu – atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, jo 

projektam ir jāpilda finansējuma apguves grafiks. 

E.Zelderis rosina jautājumu atlikt un trim minēto skolu direktoriem (G.Sebrim, 

O.Solovjovam un D.Bičulei) satikties, izrunāt šo jautājumu. 



 

G.Sebris rosina jautājumu vēlreiz skatīt Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

S.Pētersone ierosina priekšlikumu – jautājumu vēlreiz skatīt Izglītības, kultūras un 

sporta komitejā. 

N.Tropiņš ierosina priekšlikumu – skatīt jautājumu nākamajā domes sēdē, jo uz 

pirmdienas Izglītības, kultūras un sporta komiteju to nepaspēs izdiskutēt. Min, ka vēl ir 

variants – virzīt uz aiznākamo Izglītības, kultūra un sporta komiteju vai uz Finanšu komiteju. 

I.Norenberga, saklausot priekšlikumu par skolu direktoru tikšanos, atsauc savu 

priekšlikumu. 

A.Astrātovs aicina izvērtēt arī Talsu Valsts ģimnāzijas riskus, vai tā spēs izpildīt 

[projekta] kritērijus 2021.gada 31.decembrī. 

 

D.Karols, uzklausot deputātu viedokļus, ierosina balsot par priekšlikumu – lēmuma 

projektu virzīt uz nākamo domes sēdi, iespējams, jau citā redakcijā; līdz tai būs notikusi [trīs 

skolu direktoru] tikšanās. 

 

Ar 11 balsīm par (N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, S.Pētersone, 

G.Sebris, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters),  

 

DOME NOLEMJ 

Lēmuma projektu “Par grozījumu Talsu novada domes 28.01.2016. lēmumā Nr.41 “Par 

vispārējās izglītības iestādēm, kuras iekļaujamas specifiskā atbalsta mērķa 8.1.2. “Uzlabot 

vispārējās izglītības iestāžu mācību vidi" projektā””” skatīt nākamajā domes sēdē. 

 

D.Karols ierosina izsludināt domes sēdes pārtraukumu uz dažām minūtēm. 

Iebildumu nav. 

Plkst.15.05 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.15.15 tiek atsākta domes sēde. 

 

Piedalās deputāti: D.Karols, N.Tropiņš, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, G.Sebris, D.Feldmane, 

G.Zeberiņa, O.Solovjovs, I.Norenberga, E.Demiters. 

 

 

20. 

Par grozījumu Talsu novada domes 30.08.2018. lēmumā Nr.350 “Par mācību 

vides un infrastruktūras uzlabošanu vispārējās izglītības iestādēs” 

D.Karols, A.Svarinska, A.Astrātovs, I.Kaļinka, D.Feldmane, L.Pīlēģis, R.Blāze, 

S.Pētersone, I.Gluzda, I.Norenberga, N.Tropiņš 

 

Plkst.15.15 ienāk E.Zelderis. 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.15.16 ienāk S.Pētersone, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze un L.Pīlēģis. 

Plkst.15.16 ienāk M.Krotovs. 

Notiek diskusija.  

A.Astrātovs ierosina priekšlikumu – negrozīt šo domes lēmumu. 

D.Karols pauž saprasto, ka priekšlikums ir atstāt spēkā domes 30.08.2018. lēmumu 

Nr.350. 



 

I.Kaļinka norāda, ka ir noslēgusies iepirkuma procedūra par apliecinājuma kartes 

izstrādi Sabiles pamatskolai, bet līgums par šī pasākuma uzsākšanu nav noslēgts, jo tam nav 

finansiāls segums. 

A.Astrātovs ierosina priekšlikumu – paredzēt tam finansējumu nākamā gada budžetā 

un šādu lēmuma projektu sagatavot uz nākamo domes sēdi. 

I.Norenberga vērš uzmanību, ka domes lēmums tika pieņemts, balstoties uz projektu 

(tika lemts tikai par tām skolām, kuras tika iekļautas projektā), tāpēc par Sabiles pamatskolu 

būtu jābūt pilnīgi atsevišķam lēmumam. 

N.Tropiņš – ja lemj neatbalstīt [sagatavoto lēmuma projektu], tad ierosina 

priekšlikumu, ka nākamajā Izglītības, kultūras un sporta komitejā var skatīt ierosināto, ka 

naudu paredz nākamā gada budžetā, sagatavojot lēmuma projektu. 

A.Astrātovs uztur spēkā savu priekšlikumu – neatbalstīt lēmuma projektu. 

D.Karols skaidro, ja sagatavotais lēmuma projekts neiegūs balsu vairākumu, tad uz 

Izglītības, kultūras un sporta komiteju tiks sagatavots jauns lēmuma projekts, kurā tiks 

paredzēts nākamā gada budžetā iekļaut finansējumu apliecinājuma kartei. 

 

D.Karols ierosina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 5 balsīm par (G.Sebris, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), 10 pret 

(D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, S.Pētersone, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, 

Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs), 2 atturas (N.Tropiņš, D. Feldmane), 

 

DOME NOLEMJ 

Lēmuma projektu “Par grozījumu Talsu novada domes 30.08.2018. lēmumā Nr.350 “Par 

mācību vides un infrastruktūras uzlabošanu vispārējās izglītības iestādēs”” nepieņemt. 

 

 

21. 

Par dienesta viesnīcas statusu dzīvoklim 

Raiņa ielā 14-2, Valdemārpilī, Talsu novadā 

D.Karols, E.Jansons 

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.607 “Par dienesta viesnīcas statusu dzīvoklim Raiņa ielā 14-2, 

Valdemārpilī, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 



 

22. 

Par Talsu novada vēlēšanu komisiju 

D.Karols, A.Lorence, I.Gluzda, S.Pētersone, E.Demiters 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

D.Karols ierosina balsot par redakciju “Liene Lormane – Talsu novada vēlēšanu 

komisijas locekle”. 

 

Ar 4 balsīm par (I.Gluzda, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, O.Solovjovs), pret nav, 13 atturas 

(D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, 

Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), kandidāte netiek atbalstīta. 

 

D.Karols ierosina balsot par redakciju “Ilva Āboliņa – Talsu novada vēlēšanu 

komisijas locekle”. 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris, D.Feldmane, Ģ.Kalnbirze, E.Demiters), pret nav, 7 atturas (I.Gluzda, A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), kandidāte tiek atbalstīta. 

 

D.Karols ierosina balsot par redakciju “Liene Lormane – Talsu novada vēlēšanu 

komisijas locekļa kandidāte”. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

E.Demiters), pret nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), kandidāte tiek 

atbalstīta. 

 

D.Karols ierosina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

E.Demiters), pret nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga),  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.608 “Par Talsu novada vēlēšanu komisiju”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 



 

23. 

Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Izcilības balva” 

piešķiršanu 

D.Karols 

 

D.Karols ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.609 “Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Izcilības 

balva” piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24. 

Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Atzinības balva” 

piešķiršanu 

D.Karols 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.610 “Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada 

Atzinības balva” piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

25. 

Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Goda balva” 

piešķiršanu 

D.Karols  

 

D.Karols ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.611 “Par Talsu novada pašvaldības apgalvojuma “Talsu novada Goda 

balva” piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



 

26. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2019. gada 31. janvāra saistošajos 

noteikumos Nr.2 “Talsu novada pašvaldības 2019. gada pamata budžets” 

D.Karols, A.Tihovska, I.Norenberga, J.Didžus, I.Lagzdiņa, A.Astrātovs, D.Feldmane, 

Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

I.Norenberga jautā, kāds ir finansiālais ieguvums no deputātu atalgojuma 

samazināšanas. 

A.Tihovska – var apkopot. 

I.Lagzdiņa precizē, ka droši vien pie jaunā budžeta var par to sīkāk. 

Plkst.15.56 iziet S.Pētersone. 

D.Feldmane ierosina priekšlikumu saistībā ar budžetu – tā kā Valdemārpils bērnudārzs 

neapguva 38 tūkstošus šī gada budžetā tualešu remontam, ierosina pieņemt protokollēmumu, 

ka šāda summa ir paredzama nākamā gada budžetā. 

Ģ.Kalnbirze – ja pie šāda priekšlikuma atgriežamies un par to jābalso, tad gribētu 

detalizētu informāciju. 

D.Karols norāda, ka D.Feldmanes priekšlikums būs protokolā. 

L.Pīlēģis jautā par nullēm prioritāšu naudas izpildē. 

D.Karols – izpildvarai šo informāciju sniegt Tautsaimniecības komitejas informatīvajā 

daļā, kad izpildvara būs gatava to sniegt. 

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 5 atturas 

(A.Spēks, I.Gluzda, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.612 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2019. gada 31. janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.2 “Talsu novada pašvaldības 2019. gada pamata budžets””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

27. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2019. gada 31. janvāra saistošajos 

noteikumos Nr.3 “Talsu novada pašvaldības 2019. gada speciālais budžets” 

D.Karols, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 

atturas (I.Gluzda, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 

 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.613 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2019. gada 31. janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.3 “Talsu novada pašvaldības 2019. gada speciālais budžets””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

28. 

Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 4.oktobra pieprasījumu Nr.1 

D.Karols, E.Jansons, I.Gluzda, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters, M.Krotovs 

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

Plkst.16.04 atgriežas S.Pētersone. 

Plkst.16.07 iziet E.Demiters, atgriežas plkst.16.08. 

E.Zelderis – lēmumu pieņem, balstoties uz tiem dokumentiem, kuri ir norādīti 

lēmumā, tāpēc lūdz turpmāk tos izsūtīt. 

Plkst.16.15 iziet A.Astrātovs, atgriežas plkst.16.18. 

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

Plkst.16.35 iziet L.Pīlēģis.  

 

Ar 8 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, S.Pētersone, G.Sebris, 

D.Feldmane, E.Demiters), 2 pret (E.Zelderis, I.Norenberga), 5 atturas (T.Kalniņa, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs) [I.Gluzda balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.614 “Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 4.oktobra pieprasījumu Nr.1”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

D.Karols aicina deputātus, kuri balsojumā nepiedalās, paziņot to pirms balsojuma. 

I.Gluzda pamato savu balsojumu. 

Plkst.16.37 atgriežas L.Pīlēģis. 

(D.Feldmane uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē.) 

I.Norenberga iziet plkst.16.37. 

(L.Pīlēģis uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē.)  

 E.Zelderis pamato savu balsojumu. 

T.Kalniņa pamato savu balsojumu. 

Plkst.16.40 iziet E.Zelderis. 

Plkst.16.40 atgriežas I.Norenberga. 

 

 

29. 

Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 4.oktobra pieprasījumu Nr.2 

D.Karols, E.Jansons, I.Gluzda, I.Kaļinka, E.Zelderis 

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.16.42 atgriežas E.Zelderis. 



 

Notiek diskusija.  

Plkst.16.45 iziet G.Sebris, atgriežas plkst.16.50. 

Priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 9 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris, D.Feldmane, E.Demiters), 1 pret (E.Zelderis), 6 atturas (A.Astrātovs, G.Zeberiņa, 

Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga) [I.Gluzda balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.615 “Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 4.oktobra pieprasījumu Nr.2”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

  

 I.Gluzda pamato savu balsojumu. 

 Plkst.16.52 aiziet E.Demiters. 

A.Spēks aicina ievērot domes sēdes darba reglamentu. 

(Ģ.Kalnbirze uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē.) 

 

 

30. 

Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 7.oktobra pieprasījumu Nr.3 

D.Karols, I.Kaļinka, I.Gluzda, D.Feldmane, I.Norenberga, O.Solovjovs 

 

I.Kaļinka ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

I.Gluzda informē, ka nebalsos par tiem lēmuma projektiem, par kuriem iesniegusi 

pieprasījumus. 

I.Norenberga ierosina priekšlikumu – ņemt ārā 1.punktu „pieņemt zināšanai”, atstājot 

tikai otro punktu. 

 

D.Karols ierosina balsot par I.Norenbergas priekšlikumu – izņemt ārā lēmuma 

projekta 1.punktu: pieņemt zināšanai. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

E.Zelderis, I.Norenberga), pret nav, atturas nav [I.Gluzda balsojumā nepiedalās], 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

E.Zelderis, I.Norenberga,), pret nav, atturas nav [I.Gluzda balsojumā nepiedalās],  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.616 “Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 7.oktobra pieprasījumu Nr.3”. 

Lēmums pievienots protokolam. 



 

 

31. 

Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 7.oktobra pieprasījumu Nr.4 

D.Karols, J.Didžus, I.Gluzda, D.Feldmane, I.Kaļinka, I.Norenberga, A.Spēks, 

E.Zelderis, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, A.Grīnbergs, M.Krotovs, A.Astrātovs, 

Ģ.Kalnbirze, S.Pētersone 

 

J.Didžus ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija.  

D.Feldmane ierosina priekšlikumu: svītrot „pieņemt zināšanai”, uzdot izpilddirektora 

vietniecei izvērtēt iespēju vērsties pie būvnieka trūkumu novēršanai garantijas laikā par 

būvdarbu veicēju līdzekļiem. 

 Plkst.17.32 iziet L.Pīlēģis, atgriežas plkst.17.34. 

Plkst.17.35 iziet I.Norenberga, atgriežas plkst.17.35. 

D.Karols lūdz D.Feldmani atkārtot savu priekšlikumu. 

D.Feldmane, uzklausot M.Krotova viedokli, papildina savu priekšlikumu – uzdot 

izpilddirektora vietniecei izvērtēt iespēju vērsties pie projekta autora un būvdarbu veicēja par 

trūkumu novēršanu garantijas laikā. 

 

D.Karols ierosina balsot par D.Feldmanes priekšlikumu. 

 

11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris, D.Feldmane, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), pret nav, 4 atturas (A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs) [I.Gluzda balsojumā nepiedalās], priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

(D.Feldmane uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē.)  

A.Astrātovs pamato savu balsojumu par priekšlikumu. 

E.Zelderis pamato savu balsojumu par priekšlikumu. 

Ģ.Kalnbirze pamato savu balsojumu par priekšlikumu. 

I.Gluzda lūdz ielikt lēmuma projektā termiņu – līdz nākamajai domes sēdei. 

D.Karols ierosina priekšlikumu – mēneša laikā. 

I.Gluzda ierosina priekšlikumu – divu nedēļu laikā saņemt jau gatavu informāciju, lai 

nākamajā domes sēdē jau lemtu par tālāko rīcību. 

 

D.Karols ierosina balsot par I.Gluzdas priekšlikumu – termiņš: divas nedēļas. 

 

Ar 7 balsīm par (N.Tropiņš, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, L.Pīlēģis, E.Zelderis, 

I.Norenberga), pret nav, 9 atturas (D.Karols, M.Krotovs, S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

D.Karols ierosina balsot par otru priekšlikumu – termiņš: mēneša laikā. 

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, I.Gluzda, S.Pētersone, 

G.Sebris, D.Feldmane, G.Zeberiņa, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), pret nav, 4 atturas 

(T.Kalniņa, A.Astrātovs,  Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 



 

 

(E.Zelderis uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē, piedalās balsojumā.) 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, D.Feldmane, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, E.Zelderis, 

I.Norenberga), pret nav, 2 atturas (A.Astrātovs, O.Solovjovs), 

 

[Lēmuma projekta lemjošās daļas redakcija:  

Uzdot Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniecei viena mēneša laikā izvērtēt 

iespēju vērsties pie projekta autora un būvdarbu veicēja par trūkumu novēršanu garantijas 

laikā.] 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.617 “Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 7.oktobra pieprasījumu Nr.4”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 Plkst.17.46 aiziet D.Feldmane. 

(Ģ.Kalnbirze uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē.) 

 

 

32. 

Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 8.oktobra pieprasījumu Nr.5 

D.Karols, I.Kaļinka, I.Gluzda, E.Zelderis, A.Astrātovs, N.Tropiņš, Ģ.Kalnbirze, 

M.Krotovs, S.Pētersone, I.Norenberga, T.Kalniņa, A.Spēks, L.Pīlēģis, G.Sebris 

 

I.Kaļinka ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija.  

A.Astrātovs rosina – varbūt nākotnē jādomā par to, ka jāizvirza kaut kādi vērtēšanas 

kritēriji šiem amatiem [domes priekšsēdētājs, domes priekšsēdētāja vietnieks] un tiem 

jāpiesaista konkrētais algas apmērs. 

(S.Pētersone uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē.) 

E.Zelderis ierosina priekšlikumu – samazināt domes priekšsēdētājam un domes 

priekšsēdētāja vietniekam algu par 30 %. 

Plkst.18.24 iziet O.Solovjovs, atgriežas plkst.18.24. 

L.Pīlēģis ierosina priekšlikumu – samazināt domes priekšsēdētājam un domes 

priekšsēdētāja vietniekam algu par 20 %. 

E.Zelderis atsauc savu priekšlikumu. 

  

 D.Karols ierosina balsot par L.Pīlēģa priekšlikumu. 

 

Ar 6 balsīm par (I.Gluzda, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, E.Zelderis, 

I.Norenberga), 7 pret (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris), 2 atturas (G.Zeberiņa, O.Solovjovs), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 



 

Ar 7 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris), 3 pret (I.Gluzda, E.Zelderis, I.Norenberga), 5 atturas (A.Astrātovs, G.Zeberiņa, 

Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Lēmuma projektu “Par deputātes I.Gluzdas 2019.gada 8.oktobra pieprasījumu Nr.5” 

nepieņemt. 

 

 E.Zelderis pamato savu balsojumu. 

I.Gluzda pamato savu balsojumu. 

Plkst.18.33 iziet E.Zelderis, atgriežas plkst.18.36. 

 

 

33. 

Par deputātu E.Zeldera, L.Pīlēģa, I.Norenbergas 2019.gada 8.oktobra 

pieprasījumu 

D.Karols, I.Kaļinka, I.Norenberga, L.Pīlēģis, I.Gluzda, E.Zelderis, S.Pētersone, 

A.Astrātovs, M.Krotovs 

 

I.Kaļinka ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.18.36 iziet Ģ.Kalnbirze un S.Pētersone. 

Notiek diskusija.  

Plkst.18.45 atgriežas S.Pētersone un Ģ.Kalnbirze. 

Plkst.18.54 iziet A.Spēks. 

Plkst.18.56 iziet G.Sebris, atgriežas plkst.18.56. 

Plkst.18.57 atgriežas A.Spēks. 

Plkst.19.05 iziet L.Pīlēģis. 

I.Norenberga ierosina priekšlikumu – pildīt domes 15.08.2019. lēmumu [Nr.507] un 

sagatavot juridisku atzinumu par iespējamiem zaudējumiem un tālāko rīcību, uzdodot šo 

pienākumu Juridiskās nodaļas vadītājai. 

Plkst.19.07 atgriežas L.Pīlēģis. 

D.Karols ierosina priekšlikumu – atstāt spēkā sagatavoto lēmuma projektu. 

S.Pētersone ierosina apsvērt priekšlikumu – vērsties Korupcijas novēršanas un 

apkarošanas birojā ar precīziem formulējumiem, ko vēlas, jo pieļauj, ka neviens atzinums 

deputātiem nebūs gana labs. 

I.Gluzda papildina S.Pētersones priekšlikumu – un paralēli vērsties arī Valsts kontrolē. 

D.Karols pauž saprasto, ka saņemti divi priekšlikumi – I.Norenbergas un S.Pētersones. 

I.Norenberga precizē savu priekšlikumu – pildīt domes 15.08.2019. lēmumu un uzdot 

Juridiskās nodaļas vadītājai sagatavot juridisku atzinumu par iespējamiem zaudējumiem šī 

tirgus projekta gaitā un iespējamo tālāko rīcību. 

Lēmuma projektā tiek ierakstīts I.Norenbergas priekšlikums. 

I.Norenberga ierosina paredzēt termiņu. 

E.Zelderis piedāvā – mēneša laikā. 

I.Norenberga ierosina priekšlikumu – sagatavot juridisku atzinumu divu nedēļu laikā. 

 



 

D.Karols ierosina balsot par I.Norenbergas priekšlikumu. [Pildīt 2019 gada 15.augusta 

Talsu novada domes lēmumu Nr. 507 “Par SAM 6.5.2. projekta “Talsu pilsētas tirgus 

pārbūve” īstenošanas izbeigšanu” 4.punktu, uzdodot Juridiskās nodaļas vadītājai sagatavot 

divu nedēļu laikā un sniegt domei juridisku atzinumu par iespējamiem pārkāpumiem un 

zaudējumiem minētā projekta realizācijas gaitā, kā arī iespējamo tālāko rīcību.] 

 

Ar 11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), pret nav, 4 atturas (A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par otro priekšlikumu – sagatavoto materiālu iesniegt 

Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojā. 

I.Norenberga papildina – lūgums sagatavot pilnīgu informāciju, nosūtot gan līgumu, 

gan pieņemšanas-nodošanas aktu, gan pārējo visu informāciju, kas ir šī projekta gaitā. Lūdz 

informēt deputātus par to,  kādi materiāli tiks sūtīti tiesībsargājošām iestādēm, gan 

iesniegumu, gan pievienotos materiālus. 

M.Krotovs precizē, kuru izvērtējumu sūtīs Korupcijas novēršanas un apkarošanas 

birojam – jau sagatavoto vai to, ko vēl sagatavos. 

E.Zelderis – var sūtīt prom jau sagatavoto, kad būs atzinums pēc divām nedēļām, to arī 

prom [sūtīt]. 

D.Karols aicina balsot par S.Pētersones priekšlikumu – sagatavotos materiālus nosūtīt 

Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojam un Valsts kontrolei. 

Lēmuma projektā tiek ierakstīts S.Pētersones priekšlikums. 

I.Norenberga precizē – nevis sagatavos materiālus, bet visu informāciju, arī līgumus, 

pieņemšanas nodošanas aktus. 

Plkst.19.24 aiziet O.Solovjovs. 

S.Pētersone precizē – priekšlikuma būtība bijusi formulēt jautājumus, uz kuriem vēlas 

sagaidīt Korupcijas novēršanas un apkarošanas biroja atbildes, un saprast, vai šeit ir vai nav 

notikuši kādi likumpārkāpumi, nevis konfrontēt vai radīt situāciju, lai Korupcijas novēršanas 

un apkarošanas birojs vērtē mūsu darbinieku darbu. 

(E.Zelderis uz laiku atstāj savu vietu pie galda, bet uzturas zālē.) 

D.Karols aicina balsot par otro priekšlikumu. 

S.Pētersone precizē savu priekšlikumu – projekta realizācijas dokumentāciju nosūtīt 

Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojam. 

E.Zelderis rosina saglabāt redakciju – „un Valsts kontrolei”. 

S.Pētersone neiebilst. 

D.Karols ierosina balsot par S.Pētersones priekšlikumu. [2.Šī projekta dokumentāciju 

iesniegt Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojā un Valsts kontrolē.] 

 

Ar 11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), pret nav, 3 atturas (A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

A.Astrātovs pamato savu balsojumu par priekšlikumu. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 



 

 

Ar 11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), pret nav, 3 atturas (A.Astrātovs, 

G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.618 “Par deputātu E.Zeldera, L.Pīlēģa, I.Norenbergas 2019.gada 

8.oktobra pieprasījumu”. Lēmums pievienots protokolam. 

  

 E.Zelderis pamato savu balsojumu. Lūdz nosūtāmajiem materiāliem  pievienot arī 

rēķinu SIA „Campaign”, kas nav apmaksāts. 

 Plkst.19.36 aiziet G.Zeberiņa. 

 

 

Plkst.19.38 tiek slēgta domes sēdes publiskā daļa un atklāta domes sēdes slēgtā daļa. 

Piedalās deputāti: D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga. 

 

Piedalās darbinieki: I.Kaļinka, I.Krēķe, I.Maķevics, E.Jansons, J.Kārklevalks, 

A.Lorence. 

 

 

34. 

Par Talsu novada dzīvokļu komisijas 2019. gada 28.maija lēmumu Nr.8 “Par 

K.A. deklarētās dzīvesvietas ziņu anulēšanu” 

D.Karols, E.Jansons 

 

[..] 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze), pret nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, E.Zelderis, 

I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.619 “Par Talsu novada dzīvokļu komisijas 2019. gada 28.maija lēmumu 

Nr.8 “Par K.A. deklarētās dzīvesvietas ziņu anulēšanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.19.42 tiek slēgta domes sēdes slēgtā daļa un atklāta domes sēdes publiskā daļa. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1.informācija 

Par projekta “Talsu pilsētas tirgus pārbūve” atzinumu 

D.Karols 

 

D.Karols – jautājums jau iepriekš diskusijā pārrunāts.  

Iebildumu nav. 

 

DOME PIEŅEM informāciju zināšanai. 

 

 

 

2.informācija 

Par domes komiteju sēžu pārcelšanu novembrī 

D.Karols  

 

D.Karols informē, ka ir priekšlikums pārcelt domes komiteju sēdes no 18.11.2019. uz 

19.11.2019. 

Iebildumu nav. 

 

DOME PIEŅEM informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst.19.42 

  

      

 

Sēdes vadītājs:       D. Karols 

Parakstīts 24.10.2019. 

 

 

Protokolētāja        A. Lorence 


